
 
 
 

Betreft schriftelijke vragen art. 40 RvO: 
 

Vragen over bomenkap ten behoeve van optimale benutting 
zonnepanelen. 
 
WelWonen is bezig met het verduurzamen van 56 huurwoningen in de omgeving van de Gerard 
Brandtweg. Er worden energiebesparende maatregelen toegepast. Dit betekent dat het energielabel 
D verandert in het energiezuinige A-label en de bewoners minder energiekosten krijgen. 
 
De woningen staan aan de Gerard Brandtweg, Douwe Brouwerweg, Vaandersweid, op het 
Noorderland en op de Grote Weid. Ze krijgen ieder zes zonnepanelen.  

In het kader van de klimaatdoelstellingen van Parijs (waaronder de CO2 reductie)  vindt de SP dit een 
prijzenswaardig initiatief.  
We krijgen echter van bewoners uit deze buurt vragen over de bomen die gekapt dreigen te worden 
om de zonnepanelen optimaal te laten werken.  
 
 
De SP-fractie heeft hierover de volgende vragen: 
 

1. Is bij de gemeente bekend dat er bomen gekapt worden t.b.v. de zonnepanelen die bij deze 
verduurzaming worden aangebracht.  

 
Bomen zijn zeer geschikt om CO2-uitstoot te compenseren. Een gemiddelde boom kan in een jaar 
ongeveer 20 kilo CO2-uitstoot opnemen en hiermee compenseren in zijn biomassa. Zes 
zonnepanelen kunnen 630 kilo CO2 reduceren, waarbij de eerste 3 jaar de compensatie voor CO2 
uitstoot vanwege  de productie van de panelen nog meegenomen moet worden.  
 

2. Indien er overleg is geweest tussen gemeenten en Welwonen over de kap van deze bomen, 
is er dan ook gekeken wat het effect zou zijn om de zonnepanelen aan de achterkant van de 
woning te leggen om zo de bomen te sparen en hoeveel CO2-uitstoot dit totaal zou schelen.   

 
3. Wij vragen dit omdat het onlogisch lijkt om de bomen te kappen die CO2 reduceren ten 

behoeve van de zonnepanelen die CO2 reduceren. Wat is hierover uw mening. 
 

4. Indien de kap onvermijdelijk is in hoeverre is er nagedacht over het planten van bomen op 
een andere plaats binnen de gemeente ter compensatie. En indien dit niet het geval is, zou u 
dit willen overwegen. 
 

5. Realiseert u zich dat er mogelijk sprake kan zijn van precedentwerking, zodat er door 
inwoners ook bomen gekapt zullen gaan worden ten behoeve van de plaatsing van 
zonnepanelen. En zo ja wat is hierover uw mening.  



 
Ik verzoek het college deze vragen zo spoedig mogelijk doch uiterlijk binnen 4 weken te 
beantwoorden.  
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